
BRM.0012.1.6.2019           

 

Protokół nr 7/2019 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 9 września 2019 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 10.00 – 10.20. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski  – Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska  – Członek Komisji 

3. Lidia Stolarska   – Członek Komisji 

 

W posiedzeniu nie uczestniczył członek komisji pan Maciej Szota – wygaśniecie mandatu. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta. 

2. Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej. 

3. Teresa Konowalska – Kierownik II Referatu Wydziału Gospodarki Lokalowej. 

4. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

5. Agnieszka Filipiak – Kierownik Referatu Dróg i Transportu. 

6. Katarzyna Bachorska – Kierownik Gospodarki Komunalnej. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 do 

protokołu.  

                                       

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  Pan Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji, 

który zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie Protokołu nr 6/2019. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2019 r. 
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5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie Protokołu nr 4 posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 6 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2019 r. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2019 r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pytania i dyskusja. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Zaniepokoił mnie poziom wymaganych należności w wysokości ok 40 milionów złotych. 

- podatek od nieruchomości ponad 3 miliony złotych, 

- podatek rolny 2 miliony, 600 tysięcy złotych, 

- fundusz alimentacyjny 20 milionów. 

Z tego co mi wiadomo, został opracowany projekt likwidacji zaległości 1 kwietnia 2019 r. 

Jaka jest skuteczność tego programu do tej programu, czy te kwoty są do odzyskania?     

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Część tych kwot jest do nieodzyskania. W podatku od nieruchomości jest ponad 1.5 miliona 

złotych, które dotyczy upadłej Huty. Zostało już zakończone postępowanie likwidacyjne, 

ale przepis mówi, że ta kwota musi pozostać w księgach. Również do nieodzyskania jest 

kwota 20 milionów z funduszu alimentacyjnego, z tytułu wypłaconych świadczeń. Problem 

występuje w całej Polsce. Ściągalność jest na niskim poziomie. Podjęte są czynności, aby 

zabierać prawa jazdy. W stosunku do pozostałych należności, to Miasto czyni i wysyła co 

jest prawem dozwolone, ponieważ nie możemy sprzedać tych długów. Możemy wysłać 

upomnienie, następnie jest tytuł egzekucyjny. Na spotkaniu na temat windykacji czynszu, 

podjęto decyzje, aby skrócić okres, w którym wysyłane jest pierwsze upomnienie. 

Dotychczas było to 3 miesiące z zaleganiem czynszu. Jeżeli będą podejmowane czynności 

już po 2 miesiącach, to wtedy łatwiej dotrzemy do dłużników, aby wyegzekwować te 

kwoty. IGKiM podpisał umowę z Bankiem Informacji Gospodarczej i są wysyłane zeznania 

z pieczątką tego Banku, aby zmobilizować dłużników i zamknąć im możliwość zaciągania 

kredytów jeżeli nie spłaci czynszu. Cena mieszkań na rynku jest bardzo wysoka i tutaj będą 

podejmowana działania przy zamianach mieszkań. To co możemy, to  będzie wdrażane. 

Jesteśmy przygotowani, aby zaingerować i stosować elektroniczne nakazy zapłaty.            

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

To zdyscyplinuje mieszkańców. Większość osób, którzy nie płacą to stać na opłatę czynszu.  
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Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Mamy takie sytuacje. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Szkoda, że tych długów nie można sprzedać. Odzyskało by się chociaż jakąś część. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Nie można. Jest to obwarowane przepisami prawa. 

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Czy wystarczy pieniędzy na oświatę?  

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Czekamy na decyzję Ministra Finansów na podwyżki wrześniowe. W przestrzeni publicznej 

jest informacja, że Ministerstwo Finansów czeka na propozycje podziału subwencji 

oświatowej jakie MEN przedstawi. Wtedy zostaną wydane decyzję.       

 

Innych pytań nie było. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Miasta Inowrocławia za I półrocze 2019 r.,? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw – 0  , wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. 

Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Rewizyjna podjęła 

uchwałę nr 5/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2019 r., 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej za I półrocze 2019 r.,? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw – 0  , wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. 

Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Rewizyjna podjęła 

uchwałę nr 6/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2019 r., 
 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za I półrocze 2019 r? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw - 0  , wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. 

Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Rewizyjna podjęła 

uchwałę nr 7/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu planu  

finansowego  Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za  I półrocze 

2019 r. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2019 r.? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. 

Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Rewizyjna podjęła 

uchwałę nr 8/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 

2019 r. 
 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było.  

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji 

o godzinie 10
20

. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

Waldemar Wąśniewski 

 

 
Protokółowała: 

 

Agnieszka Bardzińska 

 

 

 

 


